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ZCH a výběrovou bonitaci by měla posuzovat vždy stejná komise, tak aby pod zadanou známkou 
byl opravdu odpovídající charakter. 
Jelikož to v konečném důsledku samozřejmě zvýší náklady, mohou se jednotlivé pobočky pro účel 
pořádání takovéto akce sjednotit, tím se zvýší počet účastníků. 
 
Pro účely ZCH a bonitace bychom mohli rozdělit pobočky do 4 skupin, 2 české, 2 moravské. 
Jednotlivé pobočky v dané skupiny by se střídali v pořádání společné ZCH a bonitace 1x na jaře, 1x 
na podzim. 
Podle dohody, by se mohli samozřejmě jednotlivé pobočky ve skupině postupně při organizaci 
prostřídávat. 
 
Vycházeli jsme z celkových počtů ZCH v 2014. Pokud by situace byla stejná, mohlo by být i nadále 
cca. 60 - 70 zkoušek chovnosti za rok. 
To znamená děleno 4, by na každou akci vycházelo dejme tomu 15 jedinců, z čeho už by se komise 
zaplatila samozřejmě jednodušeji, než každá pobočka jednotlivě.  
 
Tím by se ze ZCH stala opravdu přehlídka, při které by se mohla uskutečnit i přehlídka plemeníků, 
sešli by se tak společně lidé, kterým na plemeni záleží, jednotliví členové a funkcionáři poboček by 
viděli i jedince, kteří jsou kvalitní, ale nikde se neprezentují. 
 
 
 
 
 
Za ÚP Český Krumlov 
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